
- NQ 26/95, aprobado por Resoluciõn da Alcal- 
día de data 31/10/95, mediante xeraciõn de crêdito, por 
importe de 3.049.875.- Pesetas, destinadas a custo pro- 
fesorado, Seguridade Social, gastos do curso, e bolsas e 
axudas do curso de delineante de construcción, parte mõ- 
dulo A, B e C. 

A Corporación quedou enterada dos Expedientes 
de Modificación de Crêdito, antes citados.- 

E, rematados os asuntos a tratar, pola Presi- 
dencia levantouse a sesiõn, sendo as vinte horas e trin- 
ta minutos da data fixada no encabezamento, en proba de 
todo o aue, se extende a presente Acta, que se inscribiu 
no Libro dende o folio 136 do Papel Timbrado da Comuni- 
dade Autõnoma de Galicia Serie A No 0358924 ata a volta 
do folio 142, Serie A NQ 0358930, de todo o que, como 
Secretario, DOU FE.- 

O ALCALDE O SECRETARI 

XAIME REI BARREIRO LUIS TORRADO VAZQUEZ 

SESION ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 
17 I NOVEÑFRO I 1.995 

S U M A R I O 

AÉSOBACION, NO SEU CASO, DA ACTA DA SESION ANTE- 
R R. 

DAR CONTA DAS RESOLUCIONS DICTADAS POLA ALCALDIA 
DENDE A ULTIMA SESION ORDINARIA.
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3.- RATIFICACION ACORDOS COMISION GOBERNO 30/10/95 E 
9/11/95, SOBRE ADOPCION ACORDOS EN RELACION CO PLAN 
XERAL DE OBRAS E SERVICIOS, PROGRAMA OPERATIVO LO- 
CAL EXERCICIO 1996 E PLAN PLURIANUAL DE INVERSIONS 
ANOS 1997-98 E RECTIFICACION TITULO OBRA E O DA 
COMPLEMENTARIA A INCLUIR NO DEVANDITO PLAN. 

INTERIOR: 
4.- PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE INTERIOR S/ 

ADXUDICACION CONCURSO PARA ASISTENCIA TECNICA EN 
PROCEDEMENTO DE MATERIA URBANISTICA. 

URBANISMO E OBRAS: 
5.- APROBACION DEFINITIVA MODIFICACION ESTUDO DE DETA- 

LLE EN VILAR DE INFESTA. 

CORRECCION DE ERROS NO DOCUMENTO DAS NORMAS SUBSI- 
DIARIAS DE PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL. 

DELIMITACION UNIDADE DE EXECUCION NO PERI DE CHAPE- 
LA. 

HOCIONS: 
8.- MOCION DO CONCELLEIRO D. JAIME TORNERO LOPEZ, EN 

REPRESENTACION DO PARTIDO SOCIALISTA DE GALICIA- 
PSOE, S/ CONVENIO ENTRE O CONCELLO E O ORGANISMO 
AUTONOMO CORREOS E TELEGRAFOS PARA A CREACION DE 
REXISTROS AUXILIARES DO REXISTRO XERAL MUNICIPAL. 

9.- MOCION DO CONCELLEIRO D. JAIME TORNERO LOPEZ, EN 
REPRESENTACION DO PARTIDO SOCIALISTA DE GALICIA- 
PSOE, S/ SOLICITUDE O MINISTERIO DE TRABALLO E SE- 
GURIDADE SOCIAL-INSS DA CREACION DUN CENTRO DE 
ATENCION E INFORMACION DA SEGURIDADE SOCIAL 
(CAISS). 

ESCRITO DE Da. PILAR MARTINEZ GONZALEZ, EN REPRE- 
SENTACION DE EU-EG, S/ APOIO A QUE SE LIBERE DE 
PEAXE O TRAMO DE AUTOPISTA A-9 ENTRE VIGO E RANDE. 

ASUNTOS FORA DA ORDE DO DIA: 

A).- EXPEDIENTE DE PRESTAMO 2/95 POR IMPORTE DE 
62.470.331.- PESETAS.



MOCION DO CONCELLEIRO D. MANUEL ALONSO LEMOS, SOBRE 
INCLUSION EN TODALAS COMISIONS INFORMATIVAS E PA- 
DROADOS. 

MOCION DO B.N.G. SOBRE APOIO DO CONCELLO PLENO A 
MOBILIZACION NACIONAL QUE SE VAI CELEBRAR EN 
SANTIAGO, EN DEFENSA DOS SECTORES PRODUCTIVOS DO 
PAIS. 

MOCION IN VOCE FORMULADA POLO CONCELLEIRO DO 
PSDEG-PSOE, D. LUIS ALBERTO ORGE MIGUEZ, S/ AMPLIA- 
CION INFORMACION PUBLICA AVANCE PXOU. 

ROGOS E PREGUNTAS. 

Na Sala de Sesiõns do Conce11o de Redondela, 
ás vinte horas do día dezasete de Novembro de mil 
novecentos noventa e cinco, baixo a Presidencia do 
Iltmo. Sr. A1ca1de, D. XAIME REI BARREIRO, e a asisten- 
cia dos Conce1Ieiros Sres. D. MANUEL ALONSO LEMOS, Da. MARIA DEL CARMEN BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO PUGA, 
Da. FRANCISCA CANAL GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. GUMERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, D. EMILIO GONZALEZ IGLE- 
SIAS, D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. MANUEL IGLESIAS CA- 
RRERA, D. LUIS ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS ALBERTO 
ORGE MIGUEZ, D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, Da. CECILIA 
PEREZ ORGE, D. MANUEL PIÑEIRO COSTAS, D. FRANCISCO PUCH 
CASAL, D. AMADO RICON VIRULEGIO, D. LUIS RODRIGUEZ 
VILARCHAN, D. JAIME TORNERO LOPEZ, e Da. JOSEFA VILLA- 
VERDE RODRIGUEZ, actuando como Secretario que certifica, 
D. LUIS TORRADO VAZQUEZ, se constitúe o Pïeno do I1tmo. Conceïlo en sesiõn ordinaria correspondente õ dia da da- 
ta, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Dia remesada a tõdo1os Sres. Concelleiros coa antelación 1e- 
galmente requerida. Non asiste o Sr. SOTO VIRULEGIO. Es- 
tã tamên presente o Sr. Interventor de Fondos D. MODESTO SOLLA SANZ. 

A Presidencia decIara aberta a sesiõn en pri- 
meira convocatoria, procedêndose a trata-Ios asuntos da Orde do D16.
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1.- APROBACION, NO SEU CASO, DA ACTA DA SE- 
SION ANTERIOR.- 

Po1a Presidencia dase conta da Acta da sesión 
ceïebrada con carácter ordinario o día 20 de Outubro de 
1.995, faise saber õs Sres. Concelieiros si teñen que 
formuiar aigunha observación respecto ã aprobación da 
Acta antes indicada. 

Concedida a pa1abra pola Presidencia á Conce- 
11eira Da. Cecilia Pérez Orge, por esta maniféstase aue 
na redacción das Actas se empreguen os dous termos de 
Conce11eiro/a. 

Este Conce11o Pïeno, por unanimidade dos 
Sres. Concelleiros/as, prestoulie a súa aprobación ã 
Acta do Concelio Pleno, corrosoondente á sesión ordina- 
ria do día 20 de Outubro de 1.995, coa indicación feita 
pola Conce11eira Sra. Pérez Orge.- 

2.- DAR CONTA DAS RESOLUCIONS DICTADAS POLA 
ALCALDIA DENDE A UEIÍÑ¡ SESION ORDINARIA.- 

Dada conta das Resolucións dictadas po1a 
Alcaldía dende o 18 de Xuño ata o 10 de Novembro de 
1.995, a Corporación ouedou ENTERADA.- 

3.- RATIFICACION ACORDOS COMISION GOBERNO 
30/IO/95 E 9/11 ., 

Neste intre se incorporan ã sesiõn os 
Sres/as. Canal Gõmez, Darriba Vi1as, Fernandez Mendez, 
Míguez Docampo, e Rodriguez Vilarchan. 

Pola A1ca1dïa-Presidencia dase conta dos 
acordos adoptados pola Comisión de Goberno, en sesiõns



extraordinarias celebradas en datas 30 de Outubro e 10 
de Novembro de 1995, que respectivamente transcritos, 
din: 

"14.- ADOPCION DE ACORDOS EN RELACION CO PLAN 
XERAL DE OBRAS , 9 

I997-98.- 

Examinada a documentaciõn remitida pola Depu- 
tación Provincial en relaciõn coas normas e instrucciõns 
a seguir en orde á inclusión de obras nos Plans de Cooperación POS e POL exercicio de 1996. 

Visto o Plan Plurianual de Inversiõns, quin- 
auenio 1995-1998, aprobado polo Concello Pleno na süa sesión de data 10 de Xuño de 1994, e 

Resultando aue a práctica totalidade das pre- 
visiõns de actuaciõns contidas no indicado Plan Pluria- 
nual como obras a realizar dentro do Plan Xeral de Obras 
e Servicios atõpanse agotadas por terse realizadas as obras ou en fase de execuciõn, antelaciõn que trae causa 
de actuaciõns municipais para atende-las demandas veci- 
ñais en orde ã satisfacción de necesidades primarias. 

Considerando, xa que logo, necesario solici- 
tar a inclusión de nova obra no POS-96, aue polas razõns aducidas non pode ser das aue figuran no repetido Plan 
Plurianual de Inversiõns. 

Visto o Artiqo 26 da Lei 7/1995, do 2 de Abril, a Comisión de Goberno, efectuado estudio de nece- 
sidades, por razõns de urxencia derivadas do límite do prazo establecido pola Denutaciõn para formalización de solicitudes relativas õs Plans de Cooperación, en vota- ciõn ordinaria e por unanimidade dos Sres. asistentes, adoptou os seguintes acordos: 

1o).- Solicita-la inclusión da obra de "PAVI- 
MENTACION CAMIÑO DE TRASMAÑO A CABEIRO" no Plan Xeral de Obras e Servicios, exercicio de 1996, da que o seu importe global contractual ascende a 14.837.420.- Pese- 
tas. 

29).- Propoñer como obra complementaria a de 
“PAVIMENTACION CAMIÑO DE CABEIRO A VILAR", da que o seu importe ascende, por tõdolos conceptos, ã contía de 14.837.420.- Pesetas.
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3Q).- Solicitar, õ abeiro do previsto no 
artigo 8 do R.D. 1672/81, a delegaciõn de facultades de 
contratación e seguimento da obra da que se solicita a 
süa inclusión no POS-96. 

40).- Dar conta dos precedentes acordos õ 
Concello Pleno a efectos da súa ratificación. 

59).- Comunicar ã Deputaciõn que con respecto 
6 Programa Operativo Local, este Concello non figura con 
ningunha obra no exercicio de 1996, causa polo que non 
se formula proposta nin se acompaña documentación rela- 
tiva a este Programa. 

69).- Propoñer õ Concello Pleno a aprobación 
dun novo Plan Plurianual de Inversiõns referente a soli- 
cita-la inclusión de obras dentro do Plan Xeral de Obras 
e Servicios para os exercicios de 1997 e 1998, por terse 
agotadas as previsiõns que contiña o no seu dia aproba- 
do.-“ 

"1.- RECTIFICACION TITULO OBRA EN SOLICITUDE 
DE INCLUSION NO PCÃÑ XERÃC DE UBRÃS E SERVICIOS, EXERCI- 
CID DE 1996.- 

Polo Sr. Alcalde dase conta a esta Comisión 
de Goberno que en sesión extraordinaria celebrada polo 
mesma o día 30 de Outubro de 1995, adoptãronse, entre 
outros, os acordos de solicita-la inclusiõn da obra de 
"PAVIMENTACION CAMIÑO DE TRASMAÑO A CABEIRO" no Plan Xe- 
ral de Obras e Servicios correspondente 6 exercicio de 
1996, asi como o de propoñer como obra complementaria o 
de "PAVIMENTACION DE CAMIÑO DE CABEIRO A VILAR". 

Continua a súa intervención o Sr. Alcalde 
indicando que no titulo da solicitude da obra a incluir 
no Plan Xeral de Obras e Servicios deste Concello 
correspondente õ exercicio de 1996, asi como no obra 
complementaria, incurriuse en erros nos títulos res- 
pectivos, xa que onde di a palabra "camiño", deberia di- 
cir "rüa", polo que propõn a esta Comisiõn de Goberno se 
adopte acordo rectificando nese sentido ambas denomina- 
ciones das solicitudes das obras antes citadas. 

Esta Comisión de Goberno, por unanimidade, 
acorda presta-la súa aprobacion a proposta de rectifica- 
ciõn de erro exposta anteriormente polo Sr. Alcalde, e



na süa consecuencia o título correcto da obra principal 
que se solicita a süa inclusiõn no POS-1996, é o de "PA- 
VIMENTACION RUA DE TRASMAÑO A CABEIRO", e 0 da obra 
complementaria, a incluir no POS-1996, ê o de “PAVIMEN- 
TACION DA RUA DE CABEIRO A VILAR".-" 

0 Concello Pleno, Dor unanimidade dos Sres. 
Concelleiros/as asistentes, ratificou, nos seus propios 
términos, os acordos da Comisión de Goberno, anterior- 
mente transcritos.- 

4.- PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE INTE- 
RIOR S/ ADXUDIC 

ISTICA.- 
Polo Sr. Alcalde dase conta da Proposta da 

Presidenta da Comisión Informativa de Interior, de data 
11 de Outubro de 1995, que transcrita dí: 

"Examinado o expediente instruído para con- 
trataciõn mediante o procedemento de concurso para asis- 
tencia tecnica en procedemento de materia urbanistica. 

Vista a Acta de Apertura de Plicas celebrada 
o día 16 de Maio pasado, da que resulta que foron pre- 
sentadas as seguintes proposiciõns: 

1.- MANUEL SOTO MUIÑOS, 3.000.000.- Ptas IVE 
incluído, sinalando así mesmo como porcentaxe a que se 
refire a clãusula 8 o 10%. 

2.- PERFECTO CUNA SIEIRO, 3.000.000.- Ptas, 
IVE incluído, sinalando como porcentaxe a que se refire 
a clãusula 8 o 10%. 

3.- ANTONIO CARBALLAS GUISANDE, 2.940.000.- 
Ptas., IVE incluido, sinalando como porcentaxe a que se 
refire a clãusula 8 o seguinte 98%. 

4.- JUAN MANUEL ESTEVEZ LAMAS, 2.784.000.- 
Ptas, IVE incluído, sinalando asï mesmo como porcentaxe 
a que se refire a clãusula 8 nun 15%. 

Requiraselle a D. ANTONIO CARBALLAS GUISANDE, 
para aclarexar se na porcentaxe sinalada do 98% ë a que 
realmente quere sinalar ou polo contrario se trata dun 
erro.
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Aciarada tai circunstancia no escrito remiti- 
do con data 22 de Maio e visto o informe emitido poio 
Apareliador Municipal propoño õ P1eno do Conceïio, 
adopte o seguinte acordo: 

Adxudica-la contratación de asistencia técni- 
ca en procedemento de materia urbanística a D. JUAN M. 
ESTEVEZ LAMAS, poio precio de 2.784.000.- Ptas, IVE 
incluído, sinalando asï mesmo como porcentaxe a que se 
refire a clãusuia 8 nun 15%.“. 

Así mesmo dase conta de dictame favorabie 
emitido neste asunto pola Comisión Informativa de Inte- 
rior, en data 7 de Novembro de 1995. 

Consta tamên no exnediente, informe do Apare- 
11ador Municipal de data 11 de Outubro de 1.995, que dí: 

“Vista a acta de apertura de ofertas presen- 
tadas õ concurso para a contratación de asistencia 
têcnica en procedementos de materia urbanística, a peti- 
ciõn de Secretaria, emïtese o seguinte informe: 

Que o funcionario informante inclïnase pola 
proposta formulada por D. JUAN M. ESTEVEZ LAMAS, por se- 
-1a oferta que ofrece menor precio de carácter fixo, e 
si ben sinaia un 15% do importe da cuota da liquidación 
complementaria que no seu caso se efectüe como conse- 
cuencia da comprobación da autoliouidaciõn presentada na 
taxa e no imposto sobre construccións, este procentaxe 
considêrase como un estímulo õ traba11o a reaïizar (pro- 
ductividade) pola persoa que se contrate. 

A de considerarse, asï mesmo, o seu coñece- 
mento das pecuïiaridades da problemática urbanïstica do 
municipio, dada a süa condición de tëcnico con implanta- 
ciõn no término municipai.“ 

Este Conce11o Pleno, por unanimidade, acordou 
presta-la süa aprobación ã Proposta formuiada neste 
asunto pola Presidenta da Comisión Informativa de Inte- 
rior en data 11 de Outubro de 1.995.- 

5.- APROBACION DEFINITIVA MODIFICACION ESTU- 
DIO DE DETALLE EN VILAR—DE"TNFESTA.-



Po1a Alcaldia dase conta de Proposta da Comi- 
siõn Informativa de Urbanismo e Obras de data 7 de No- 
vembro de 1995, aue transcrita di: 

“Por acordo plenario de data 17 de agosto de 
1995 aprobouse inicialmente a MODIFICACION D0 ESTUDIO DE 
DETALLE E PARCELACION EN VILAR DE INFESTA, promovida por 
D. JUAN A. ALVAREZ SALVADOR, en nome e representación de CONSTRUCCIONES ALVEY, S.L., e D. DELMIRO LOPEZ VAZQUEZ, modificación que consiste en cambea-la liña de edifica- 
ciõn, mantendo o ancho do vial interior, facendo coinci- 
dir liña de peche e edificación. 

Sometida ó trámite de infromación püblica me- 
diante anuncios publicados no Diario “Faro de Vigo" de 
data 2 de Setembro de 1995, Diario Oficial de Galicia, número 174 do 11 de setembro, Boletin Oficial da Provin- 
cia número 176 do 13 de Setembro, Taboleiro de Anuncios 
da Casa do Concello, e notificación individualizada õs 
propietarios e demãis interesados directamente afectados comprendidos no ãmbito territorial do Estudo de Detalle, 
non foi presentada aleoaciõn algunha. 

Vistos os informes favorables de Secretaria e 
da Arquitecta Asesora Municipal. 

Vistos os artiaos 117.4 e 118.3 do Real De- 
creto Lexislativo 1/1992 polo que se aproba o texto Re- 
fundido da Lei sobre o Rêxime do Solo e Ordenación Urba- 
na, 140.5 do Regulamento de Planeamento Urbanístico, e 30.3 da Lei 11/1985, de Adaptación da do Solo a Galicia, 
a Comisión Informativa de Urbanismo, Vias e Obras, en votaciõn ordinaria e por unanimidade do Sres. asisten- 
tes, estimou oportuno propoñer 6 Concello Pleno a adopción dos seguintes acordos: 

PRIMEIRO.- Aprobar definitivamente a modifi- 
cación do devandito Estudo de Detalle. 

SEGUNDO.- Dar conta da aprobación, no término 
de seis dias, a Conselleria de Politica Territorial, 
Obras Püblicas e Vivenda. 

TERCEIRA.- Publica-lo acordo de aprobación definitiva no Boletin Oficial da Provincia, con notifi- 
cación persoal õs propietarios e demãis interesados di- 
rectamente afectados, comprendidos no ámbito territorial 
do Estudo de Detalle."
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_ 
Figuran asï mesmo no expediente informes da 

Arquitecta e do Sr. Secretario deste Concello, de datas 
28 de Setembro e 10 de Outubro de 1995. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola 
Presidencia sometese a votacion o presente asunto. 

Efectuada a correspondente votación, obtïvose 
o seguinte resultado: Votan favorablemente ã proposta da 
Comisión Informativa de Urbanismo, Vías e Obras de data 
7//11/95, referente a este asunto, os Sres. Concellei- 
ros/as do PSdeG-PSOE (8), os Sres. Concelleiros/as do 
BNG (3), e os Sres. Concelleiros/as do PP (6). abstêndo- 
se o Sr. Concelleiro Alonso Lemos, e non houbo votos en 
contra. Na süa consecuencia, resultou aprobado o presen- 
te asunto, cos votos dos Sres. Concelleiros/as antes ci- 
tados.- 

6.- CORRECCION DE ERROS N0 DOCUMENTO DAS NOR- 
HAS SUBSIDIARIAS DE PÉAÑEAÑÉÑIU DE ¡ÑBIIU ÑUNICIPAÉ.- 

Neste intre incorpõranse É presente sesión, 
os Sres. Concelleiros/a D. Amado Ricon Virulegio e Da. 
Ma del Carmen Bastos Rodriguez. 

Polo Sr. Alcalde dase conta de Proposta da 
Comisión Informativa de Urbanismo, Vias e Obras de data 
14 de Novembro de 1995, que transcrita dï: 

“Con data 6 de Novembro de 1987 aprobáronse 
definitivamente, por acordo da Comisión Provincial de 
Urbanismo, as Normas Subsidiarias de Planeamento de 
Ambito Municipal de Redondela, têndose publicadas no Bo- 
letín Oficial da Provincia no 85 de 14 de Abril de 1988. 

A documentación grafiada realizouse sobre 
cartografía a esc. 1:5000, e para os planos de detalle, 
a esc. 1:2000, sobre plano parcelario do Instituto Xeo- 
gráfico e Catastral. 

No transcurso da vixencia das devanditas 
Normas tëñense observado reiterados erros nas parcelas 
grafiadas, contradicciõns entre os planos a escala 
1:5000 e 1:2000, erros de calificaciõn por mal grafiado 
das bases, ou ben contradicciõns entre a realidade e a 
documentación das Normas.



Na süa virtude, e á vista dos expedientes 
promovidos polos particulares que logo se citan, a Comi- 
sión Informativa de Urbanismo, Vïas e Obras, en votación 
ordinaria e por unanimidade dos señores asistentes, 
estimou oportuno propoñer 6 Concello Pleno a corrección 
dos seguintes erros no Documento das Normas Subsidiarias 
de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela: 

I) MODIFICACION D0 PARCELARIO 
I.1).- PROPOSTA.- Proponse a corrección dos 

erros detectados no graiiado dos planos a escala 1:2000, 
sinalados e xustificados polos propietarios afectados. 

I.2).- XUSTIFICACION DA PROPOSTA.- 
O Artigo 105.2) da Lei 30/1992, de 26 de No- 

vembro dï: "As administraciõns püblicas poderãn, asi 
mesmo, rectificar en calquera momento, de oficio ou a 
instancia dos interesados, os erros materiais, de feito 
ou aritmêticos existentes nos seus actos", e por outra 
banda na Normativa e Ordenanzas das Normas Subsidiarias 
de Planeamento de Ambito Municipal, no seu artigo 11.3 
establêcese: se se deran contradicciõns entre o plano e 
a realidade, prevalecerá esta ültima. Polo tanto procede 
a modificación dos planos parcelarios recollendo a rea- 
lidade existente. 

I.3).- PARCELAS QUE SE PROPOÑEN MODIFICAR.- 
1.- ALEJO BASTOS ALONSO, parcela sita en 

Asnelle de Abaixo, Reboreda, plano P-24 a escala 
1:2.000. 

2.- XOAN RAFAEL VILAS, parcela sita en 
Tuimil-0 Viso. 

3.- JOSE CARLOS BROULLON PUGA, parcela sita 
en Igrexa-Chapela, plano P-1 a escala 1:2.000. 

4.- CARMEN GARCIA BARCIELA, parcela sita en 
Iarexa-Vilar, plano P-15 a escala 1:2.000. 

5.- ANTONIO REGUERA MOSQUERA, parcela sita en 
Sto. Paio de Abaixo-Reboreda, plano P-23, a escala 
1:2.000. 

De acordo coa documentación que adxuntan.
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Con respecto a este ültimo expediente tamên 
se corrixe a discrepancia existente entre o plano C-4 e 
o P-23, prevalecendo o establecido no plano P, de 
conformidade co artigo 11 da normativa e ordenanzas das 
NN.SS municipais." 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres. 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios 
terminos, a Proposta transcrita.- 

7.- DELIMITACION UNIDADE DE EXECUCION N0 PERI 
DE CHAPELA.- 

Pola Alcaldía-Presidencia se da conta de Pro- 
posta da Comisión Informativa de Urbanismo, Vias e Obras 
de data 7 de Novembro de 1995, que transcrita dí: 

"Por D. Antonio Martinez Lorenzo, promõvese a 
delimitaciõn dunha unidade de execuciõn dentro do ámbito 
do P1an Especial de Reforma Interior de Chapela, segundo 
proxecto redactado polo Arquitecto D. Antonio Gonzãlez 
Suãrez-Llanos, visado polo COAG, Subdelegación de Vigo, 
con data 19 de Outubro de 1995. 

A delimitaciõn, segundo o informe emitido po- 
la Arquitecta Asesora Municipal, pretende resolve-los 
problemas prantexados polo aproveitamento edificatorio 
do ámbito e a distribuciõn do mesmo, toda vez que a dis- 
tribuciõn actual faria inedificable unha das fincas de- 
bido ás süas dimensiõns, impedindo as correctas condi- 
ciõns de habitabilidade da outra. 

Considerando, en virtude do informe favorable 
evacuado pola devandita Arquitecta, que a unidade de 
execuciõn reune os reauisitos fixados polo artigo 144.1 
do Texto Refundido da Lei do Solo, aprobado polo Real 
Decreto Lexislativo 1/1992 en canto que permite o 
cumprimento conxunto dos deberes de cesión, eouidistri- 
buciõn e urbanización da totalidade da súa superficie. 

Visto o informe de Secretaría, a Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vias e Obras, en votaciõn 
ordinaria e por maioría dos Sres. asistentes, coa 
abstención do Sr. Alonso Lemos, estimou oportuno propo- 
ñer õ Concello Pleno a adopción dos seguintes acordos:



Primeiro.- Aprobar inicialmente o devandito proxecto de delimitación dunha unidade de execuciõn den- tro do ãmbito Especial de Reforma Interior de Chapela, e como sistema de actuación o de compensación. 
Segundo.- Somete-10 Drocedemento a informa- ciõn pública, durante o prazo de 15 dïas, mediante anun- cio que se insertarã no Diario Oficial de Galicia e nun periódico dos de maior circulaciõn da Provincia." 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia sometese a votacion o presente asunto. 
Efectuada êsta obtivose o seguinte resulta- do: Votan favorablemente a proposta da Comisión Informa- tiva de Urbanismo, Vias e Obras de data 7//11/95, refe- rente a este asunto, os Sres. Concelleiros/a do PSdeG- PSOE (8), os Sres. Concelleiros/a do BNG (3), e os Sres. Concelleiros/as do PP (8), abstêndose o Sr. Conce- lleiro Alonso Lemos, e non houbo votos en contra. Na súa consecuencia, resultou aprobado o presente asunto, cos votos dos Sres. Concelleiros/as antes citados.- 

8.- MOCION D0 CONCELLEIRO D. JAIME TORNERO LOPEZ, EN REPRE 

Polo Sr. Alcalde-Presidente dase conta de Mo- ciõn presentada con data 9 de Novembro de 1995, polo Concelleiro D. Jaime Tornero Lõpez, en representaciõn do Partido Socialista de Galicia-PSOE õ Concello para o seu debate e acordo, que transcrita di: 

”Expresando a lexislación de procedemento administrativo que as administraciõns públicas, nas süas relaciõns, se rexen polo principio de cooperación, e na süa actuación polos criterios de eficiencia e servicio ã cidadania. 

Contemplando que as solicitudes, escrito e comunicacions que os/as cidadans/as dirixan os organos das Administracións Públicas poderãn presentarse: 
Nos rexistros de calquera õrgano administra- tivo, que pertenza á Administración Xeral do Estado, a
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de calqura Administración das Comunidades Autónomas, ou 
dalgunha das Entidades que integran a Administración Lo- 
cal si, neste ültimo caso, se houbese suscrito o oportu- 
no Convenio. 

E tamên nas Oficinas de Correos, na forma que 
regulamentariamente se estableza. 

Considerando que o Concello quere facilitar õ 
acceso da veciñanza õs servicios e a súa mellor distri- 
bucion territorial. 

P R O P 0 N 

0 establecemento dun Convenio entre o Conce- 
llo de Redondela e o Organismo Autónomo Correos e Telê- 
grafos para a creación de Rexistros Auxiliares do Rexis- 
tro Xeral Municipal para a presentación, con carácter 
gratuito para os veciños e veciñas, de solicitudes, 
escritos e comunicaciõns nas oficinas de Correos do Mu- 
nicipio de Redondela, evitando deste xeito desprazamen- 
tos e custes õs/ãs redondelãns/redondelãs." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente tur- 
no de intervencions. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Tornero Lõpez, nor este deféndese a süa pro- 
posta para a creación do rexistro auxiliar para facili- 
ta-la presentación de escritos õs veciños/as deste Con- 
cello. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, pide 6 Sr. Alcalde que õs Ple- 
nos se traian tõdalas Mociõns presentadas por calquera 
Grupo Politico, indicando que a súa referente õ Centro 
de Saüde sigue sin pasar pola Presidencia a debate e vo- 
tación deste Pleno. 

Polo Sr. Alcalde-Presidente respõstaselle õ 
anterior Sr. Concelleiro manifestando que non se incluiu 
pola Presidencia a Moción do Sr. Alonso Lemos antes ci- 
tada polo mesmo, xa que as obras correspondentes 6 Cen- 
tro de Saüde vanse a adxudicar dentro de 13 días e polo 
tanto non lle parecia serio a inclusiõn da aludida Mo- 
ciõn na Orde do Dïa da presente sesión.~ 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos 
Sres. Concelleiros/as asistentes, acordou prestarlle a 
súa aprobación ã Moción do Sr. Tornero Lopez.-



9.- MOCION D0 CONCELLEIRO D. JAIME TORNERO 
LOPEZ, EN REPRE - 

Polo Sr. Alcalde-Presidente, dase conta de 
Moción de data 30 de Outubro de 1995, presentada polo 
Concelleiro D. JAIME TORNERO LOPEZ, en nome do PARTIDO 
SOCIALISTA DE GALICIA-PSOE, que transcrita dï: 

"Desexando o Concello de Redondela aumenta- 
los Servicios Püblicos prestados á veciñanza, e mellora- 
los niveis de informacion e proteccion social. 

Convivindo no municipio perto duns trinta mil 
habitantes (30.000 h.). 

Realizando os CAISS a prestación dos servi- 
cios de información, recollida e entrega de documentos, 
presentación e trámite de expedientes de prestacións, 
atención persoalizada, etc. 

P R 0 P O N 

0 Pleno do Concello a adopción do acordo de 
solicitar 6 Ministerio de Traballo e Seguridade Social- 
INSS a creación dun Centro de Atención e Información da 
Seguridade Social (CAISS), para prestar servicios do 
sistema público de protección social no ámbito de Redon- 
de1a e bisbarra, e a súa posta en funcionamento no vin- 
deiro ano de 1996." 

0 Conce11o Pleno, por unanimidade dos Sres. 
Concelleiros/as asistentes, acordou prestarlle a süa aprobación a Mocion do Sr. Tornero Lopez antes indica- 
da.- 

10.- ESCRITO DE Da. PILAR MARTINEZ GONZALEZ, 
EN REPRESENTACIO - 

Polo Sr. Alcalde-Presidente dase conta de 
escritos presentados con data 26 de Outubro de 1995, por 
Da. PILAR MARTINEZ GONZALEZ, en representación de EU-EG, 
na que se fai constar que tendo en conta a presentación
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no Congreso dos Deputados dunha Proposición non de Lei, 
na que se pide a supresión do peaxe entre Vigo e Rande 
da Autopista A-9, feita por EU-EG, a través do Grupo 
Parlamentario Federal de I.U., solicitando defendela 
Mociõn no Pleno, õ amparo do Regulamento de Participa- 
ciõn Cidadãn, e que o Concello de Redondela poida expre- 
sa-lo seu apoio a que se libere de peaxe a tramo de 
autopista anteriormente mencionado. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente 
turno de debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este maniféstase que si 
se libera o peaxe da Autopista en Rande, vai a crearse 
un caos ã entrada de Vian. 

Pola Presidencia e segundo ten solicitado se 
concede a palabra para a defensa da súa proposta a Da. 
PILAR MARTINEZ GONZALEZ, que actua en representación de 
EU—EG, quen defende a süa posición da supresión do peaxe 
entre Vigo e Rande, da Autopista A-9, en defensa de 
conquerir unha maior fluidez e mellora da circulación de 
vehículos entre Vigo e Redondela evitando problemas en 
Chapela. Remata a süa intervención indicando aue no Plan 
Xeral de Ordenación Urbana do Concello de Redondela se 
prevee unha vïa rápida que se evitarïa si se traslada a 
circulaciõn hacia a autopista, sobre todo o tráfico 
pesado. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este mõstrase favorable 
ã petición que se somete ã consideración deste Pleno, 
pero fai unha reflexiõn do prexuízo que á entrada de 
Vigo poidera ocasionar. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. Pazos Docampo, por este manifêstase que asume 
o escrito de referencia e mostra o seu apoio ó contido 
do mesmo. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. González Iglesias, por este sinãlase que non 
comparte a via rãpida prevista no Plan Xeral de Ordena- 
ciõn Urbana en Chapela, e que ê favorable á petición de 
EU—EG, non compartindo por outro lado o criterio do PP, 
xa que os beneficios que supõn a liberaciõn de peaxe na 
Autopista A-9 en Rande, son para Redondela superiores õs 
perxuizos que esa liberalizaciõn poidera causar.



concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este móstrase favorable ã 
petición de supresión de peaxe en Rande, antes solicita- 
do, xa que estima o mesmo beneficioso para os veciños de 
Redondela. 

Este Concello Pleno, por unanimidade acorda 
prestar a süa aprobación ã solicitude feita por Da. PI- 
LAR MARTINEZ GONZALEZ, en representación de EU-EG, en 
relaciõn coa supresión do peaxe entre Vigo e Rande, da 
Autopista A-9, e na süa consecuencia á proposición non 
de Lei presentada no Congreso dos Deputados polo Grupo 
Parlamentario de IU-IC, con esa mesma finalidade.- 

ASUNTOS FORA DA ORDE DD DIA.- 

A).- EXPEDIENTE DE PRESTAMO 2/95 POR IMPORTE 
DE 62.470.331.- FESETÃS.- 

Polo Sr. Alcalde-Presidente se fai saber a 
este Concello Pleno que non estando incluido este asunto 
na presente Orde do Dia, é necesario que de conformidade 
co disposto no Artigo 83 do Regulamento de Organización, 
Funcionamento e Réxime Xurïdico das Entidades Locais, se 
declare polo Pleno a urxencia do mesmo, para sometelo a 
debate e votación correspondente. 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos 
Sres. asistentes, acorda declara-la urxencia do asunto 
antes citado. 

Polo Sr. Alcalde-Presidente dase conta a este 
Concello Pleno, de dictame emitido en data 14 de Novem- 
bro de 1995, pola Comisiõn de Facenda e Patrimonio, so- 
bre este asunto, que dï asi: 

"Visto o expediente referido ó préstamo a 
longo prazo polo importe de 62.470.331.- Ptas, para fa- 
cer frente õ financiamento de transferencias de capital 
e diversos investimentos incluídos no orzamento do Con- 
cello para 1995; visto asï mesmo o informe do Sr. Inter- 
ventor Xeral do Concello e demãis documentación anexa ó 
expediente, esta Comisión, despois de deliberar, informa
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favorablemente a oferta proposta polo BANCO CENTRAL HIS- 
PANO (BCH) xa que de acordo coas süas caracerísticas 
consideran ê a máis ventaxosa para o Concello de Redon- 
dela, cos votos a favor dos Concelleiros do P.S.0.E., 
D. Emilio Gonzãlez Iglesias, D. Francisco Puch Casal, 
D. José Blanco Puga e do Concelleiro do B.N.G., D. Car- 
los Pazos Docampo, e coa abstención dos Concelleiros do 
P.P. D. Amado Ricõn Virulegio e D. José Manuel Soto Vi- 
rulegio, e diciden propoñer 6 Pleno do Concello a súa 
aprobación.“ 

Polo Sr. Presidente dase conta a este Conce- 
llo Pleno dos informes emitidos polos Sres. Interventor 
e Secretario deste Concello, en datas 13 de Outubro e 17 
de Novembro de 1995, respectivamente. 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente tur- 
no de debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este maniféstase que non 
coñece ese expediente e oue polo tanto vai a votar en 
contra do mesmo. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Pazos Docampo, por este maniféstase que por 
principio deberia de votar en contra do mesmo, pero ten- 
do en conta o destino de investimento do mesmo, asï como 
o pago a empresas pola execuciõn de obras, incluídas no 
citado expediente, e a paralizaciõn da xestiõn municipal 
que significaría tal en voto en contra, sinala en defi- 
nitiva a súa intención de votar a favor do mesmo. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Ricõn Virulegio, por este manifestase que o P.P. se 
absterã na votaciõn do referido expediente. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
González Iglesias, por este manifêstase dirixíndose 6 
Sr. Alonso Lemos, que non é congruente a manifestaciõn 
do citado Sr. Concelleiro cando alega que vai a votar en 
contra porque non mirou o expediente. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Alonso Lemos, por este sinãlase que non se lle convocou 
a Comisión algunha para o estudio deste expediente, e 
que polo tanto, descoñece o contido do mesmo. Remata a 
süa intervención o citado Sr. Concelleiro aludindo ã 
mala xestiõn municipal do equipo de goberno.



Concedida a palabra pola Presidencia 6 
Concelleiro Sr. Gonzãlez Iglesias, por este maniféstase 
que na actualidade tõdolos Concellos reciben moitas 
competencias sen obter compensaciõns económicas por 
elas, e en consecuencia ou se segue polo Concello unha 
dinâmica de préstamos, ou é imposible prestar polo mesmo 
os servicios da súa competencia e face-los investimentos 
necesarios. 

Non habendo unanimidade de criterios, sométe- 
se este asunto a votacion. 

Efectuada ésta, obtivose o seguinte resulta- 
do: 

Votan en contra da Proposta da Comisión de 
Facenda e Patrimonio antes citada, o Concelleiro Sr. 
Alonso Lemos; abstivéronse os Sres. Concelleiros/as do 
P.P. (8); e votan favorablemente a mesma, os Sres. Con- 
celleiros/as do PSdeG-PSOE (8), asi como os Sres. Conce- 
lleiros/as do B.N.G. (3). Na súa consecuencia resultou 
aprobado o dictame emitido sobre este asunto pola Comi- 
siõn Informativa antes citado.- 

B).— MOCION DO CONCELLEIRO D. MANUEL ALONSO 
LEMOS, SOBRE INCLUSION EÑ IODÃEÃS COÑISIOÑS IÑFORHÃIIVÃS 
E PADROÃOOS.- 

Polo Sr. Alcalde-Presidente, dase conta de 
Moción do Concelleiro D. Manuel Alonso Lemos, de data 15 
de Novembro de 1995, a que non considera urxente, que 
dï: 

"Oue 6 amparo da Lei 7/85 do Artigo 20.3 da 
Lei reguladora de Bases de Réxime Local, o Concelleiro 
que asina, pon a seguinte MOCION: 

Que no prõximo pleno do día 17 do presente 
mes de Novembro, se tome acordo de autorizar õ ünico 
Concelleiro do Grupo Mixto a participar en tõdalas Comi- 
siõns Informativas con voz e voto, asi como no Padroado 
do Pavillõn de Deportes, Conservatorio de Musica, etc, 
etc., 6 amparo da devandita Lei Reguladora de Bases de 
Réxime Local." 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este maniféstase que o
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articulado da Lei de Rêxime Local concëde11e beneficios 
para intervir como membro das distintas Comisións deste 
Concello. 

Polo Sr. A1ca1de-Presidente indícaselle que 
si 11e asiste ese dereito, se estudiará como asi mesmo 
os dos demáis grupos políticos, e pide un informe xuri- 
dico sobre este asunto. 

Concedida a paiabra pola Presidencia õ Conce- 
11eiro Sr. Pazos Docampo, por este sináïase que acorde 
co compromiso mantido polo BNG si se sometese a urxencia 
a presente Moción, apoiarïa esa declaraciõn de urxencia. 

Concedida a paiabra poia Presidencia 6 Conce- 
11eiro Sr. Gonzã1ez Ig1esias, por este maniféstase aue 
si se somete a votación a deciaraciõn de urxencia da 
presente Moción, o PSdeG—PSOE votará en contra. 

Concedida a païabra poïa Presidencia 6 Sr. 
Ricõn Viruiegio, por esta soïicïtase que a citada Moción 
quede Sobre a Mesa pendente dun informe xurïdico para un 
próximo pleno. 

Concedida a paiabra pola Presidencia õ Conce- 
11eiro Sr. Aïonso Lemos, por este indícase que non 
desiste dos seus dereitos e que ainda que quede pendente 
para un prõximo p1eno, so1icita que non vaia a quedar no 
queixõn dos olvidos. 

Polo Sr. Alcalde-Presidente se retira este 
asunto da Orde do Dia, pendente de que se emita informe 
xurídico sobre este asunto exposto neste Pleno.- 

C).- MOCION DO B.N.G. SOBRE APOIO D0 CONCELLO 
PLENO A MOBILIZ

9 

Po1o Sr. A1ca1de—Presidente se fai saber a 
este Concello Pleno que non estando incïuïdo este asunto 
na presente Orde do Dïa, ê necesario que de conformidade 
co disposto no Artigo 83 do Regulamento de Organización, 
Funcionamento e Rêxime Xurídico das Entidades Locais, se 
declare polo Pleno a urxencia do mesmo, para sometelo a 
debate e votación correspondente. 

Non habendo unanimidade de criterios, somête- 
se a votaciõn a deciaraciõn de urxencia da presente Mo- 
ciõn.



Efectuada esta, obtïvose o seguinte resulta- 
do: Votaron en contra da referida declaraciõn de urxen- 
cia os Sres. Concelleiros/as do P.P (8), non houbo 
abstenciõns, e votaron a favor da aludida declaraciõn de 
urxencia, os Sres. Concelleiros/as do B.N.G. (3), os 
Sres. Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (8), e o Sr. Conce- 
lleiro Alonso Lemos, na súa consecuencia oueda declarada 
de urxencia a Moción do B.N.G., de data 14 de Novembro 
de 1995, co seguinte contido: 

"Como resultado dos seis anos de goberno de 
Manuel Fraga, da política do goberno central e das con- 
secuencias que para Galicia tivo a entrada na Unión 
Europea, temos destruídos tõdolos sectores económicos do 
noso pais, desartellados os grupos empresariais galegos, 
empobrecida a poboaciõn e mesmo agrandada a desmoraliza- 
ciõn da cidadania. A crise ê hoxe moito máis evidente 
oue hai algúns anos. Abonda lembrar que nos ültimos cin- 
co anos perdêronse en Galicia 130.000 postos de traba- 
llo. 

A nosa nación non conta na política do Estado 
e da Unión Europea. A ünica perspectiva de cambio é que 
Galicia sexa gobernada sen ataduras de intereses alleos 
a nõs e aue conquistemos a presencia e o peso específico 
que cumpre para estar nos foros do Estado e da Unión 
Europea, alí onde se dicide o futuro do agro, do mar, da 
industria naval, das pequenas e medianas empresas, .... 
Se os actuais gobernos non aobernan en defensa dos 
intereses colectivos de Galicia, teremos que denunciar 
esta situación e construir dunha vez por todas o hori- 
zonte que precisamos para o desenvolvemento econõmico do 
noso pais. 

Por todo isto o Grupo Municipal do BLOQUE NA- 
CIONALISTA GALEGO, somete á consideración do Pleno da 
Corporación, a adopciõn dos seguintes ACORDOS: 

10).- Expresa-lo apoio do Concello Pleno á 
mobilizaciõn nacional que se vai celebrar en Santiago o 
prõximo día 25 de Novembro en defensa dos sectores pro- 
ductivos do païs. 

20).- Facer un chamamento ã cidadania para 
que participe nesta manifestacion en defensa dos secto- 
res basicos da economïa Galega." 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de intervenciõns.



(Sem da COFDOVBCIÓH) (Sinatura do Presidente) 

Serie A N.° 0358941 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Pazos Docampo, por este manifêstase que o PP 
co seu voto en contra, acaba de rompe-lo compromiso con- 
traido por tõdolos grupos políticos con representativi- 
dade neste Pleno de declara-la urxencia de calquera mo- 
cion de calquer grupo político deste Concello que se 
presentase a debate e votación fora do correspondente 
orde do dïa. Compromiso que por outro lado sigue manten- 
do por suposto o BNG aínda que dada a posición do PP 
neste asunto vaille a liberar õ BNG de mantelo con rela- 
ciõn ãs Mociõns que o PP presente 6 Pleno fora da Orde 
do Día. 

Continúa a süa intervención o citado Sr. Con- 
celleiro indicando que tõdolos sectores productivos ga- 
legos vense atacados e continüanse perdendo postos de 
traballo, pasando a ser Galicia un país sen capacidade 
de decisión. Remata a súa intervención pedindo o apoio a 
súa moción e na súa consecuencia, 6 apoio do Concello 
Pleno ã mobilización nacional que se vai a celebrar en 
Santiago o próximo día 25 de Novembro, en defensa dos 
sectores productivos do pais, así como que se faga un 
chamamento ã cidadanía para que participe nesa mobiliza- 
cion. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este fãlase da negatividade 
existente nos diversos sectores productivos galegos e 
pide que se apoie, por tõdolos partidos políticos, a mo- 
bilizaciõn solicitada polo BNG en defensa dos galegos. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este sinãlase que o PP 
non ê inconsecuente como é o BNG, do oue hai probas no 
Concello, e que na Moción non se fala do goberno central 
que ê o culpable da situación de deterioro pola que su- 
fren os distintos sectores productivos da economía gale- 
ga. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. González Iglesias, por este sinãlase que o PP 
co seu voto en contra rompeu o asentimento tácito acada- 
do por tõdolos grupos políticos deste Concello, da de- 
claraciõn de urxencia de tõdolas Mociõns presentadas por 
calquer grupo político fora da orde do dia. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Conce- 
lleiro indicando que o 50% das inversiõns en Galicia fi- 
nãnciase pola Comunidade Europea e que hai falta de 
empuxe, por parte da Comunidade Autõnoma, o que con- 
tribue a destrui-lo texido industrial galego.



Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Pazos Docampo, por este manifêstase que cando 
o PP di oue o BNG non cumpre, debe dicir concretamente 
en que non cumpriu. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia sometese a votacion a presente Mocion do 
BNG. 

Efectuada esta, obtivose o seguinte resulta- 
do: Votaron en contra do contido da presente Moción, os 
Sres. Concelleiros/as do PP (8); non houbo abstenciõns; 
e votaron a favor do contido da referida Moción os 
Sres. Concelleiros/as do BNG (3), os Sres. Concellei- 
ros/as do PSdeG-PSOE (8), e o Concelleiro Sr. Alonso Le- 
mos. Na súa consecuencia Drestouse 6 anoio deste Conce- 
llo Pleno á mobilización nacional a celebrar en Santiago 
o próximo día 25 de Novembro, en defensa dos sectores productivos galegos, asï como que se faga un chamamento 
á cidadania deste Concello para que acuda á referida mo- 
bilizaciõn.- 

D).- MOCION IN VOCE FORMULADA POLO CONCELLEI- 
RO D0 PSDEG-PS , . 

Coa debida autorización da Presidencia polo Concelleiro do PSdeG-PSOE, D. LUIS A. ORGE MIGUEZ, pre- 
sëntase in voce a este oleno a súa Moción referente a solicitar deste Concello Pleno, por razõns de convenien- 
cia, para o interés xeral, a ampliaciõn do prazo de información püblica do avance do PXOU ata o vindeiro dia 
15 de Decembro de 1995, inclusive. 

Polo Sr. Alcalde-Presidente se fai saber a 
este Concello Pleno que non estando incluido este asunto 
na presente Orde do Dia, ê necesario que de conformidade 
co disposto no Artigo 83 do Regulamento de Organización, Funcionamento e Rêxime Xurídico das Entidades Locais, se declare polo Pleno a urxencia do mesmo, para sometelo a debate e votación correspondente. 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos Sres. asistentes, acorda declara-la urxencia do asunto antes citado.
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0 Concello Pieno, por unanimidade dos Sres. 
Conceileiros/as asistentes, prestou aprobación ã Moción 
"in goce“ formulada polo Concelieiro Sr. Orge Miguez, e 
na sua consecuencia, amplia-lo prazo de información pü» 
b1ica do avance do PXOU, ata o vindeiro día 15 de Decem- 
bro de 1995, inclusive.- 

Nestes intres ausëntase do Salõn de Sesiõns o 
Conceileiro D. Amado Ricõn Viruiegio.- 

ll.- ROGOS E PREGUNTAS.- 

Aberto poia Presidencia o turno de Rogos e 
Preguntas, formülase polo Concelieiro D. LUIS RODRIGUEZ 
VILARCHAN, segundo escrito presentado con data 15 de 
Novembro de 1.995, as seguintes preguntas: 

1.- Quero que se me aclare que está ocurrindo 
coa traída de augas de Outeiro das Penas, Subida a Cos- 
teiro, porque uns teñen auga e outros non, canto pagaron 
os que xa a teñen enganchada, e canto terían oue paga- 
ios que ainda non na enqancharon. 

Respõstalle a Presidencia que hai unha Orde- 
nanza que reguia o que hai que pagar por enganche a SE- 
RAGUA, e que en casos de obras comunitarias a cota a pa- 
gar õ Conceiio son 10.000.- Pesetas. 

Asï mesmo po1a Presidencia manifêstalie õ ci- 
tado Sr. Conceiieiro que terãn que paga-los veciños 6 
Concello 10.000.- Ptas, entendendo que a SERAGUA, non 
terãn que pagarlie nada, pois están feitos os enganches 
antes de asumir SERAGUA o citado servicio. 

2.- Na baixada á punta da praia, sigue estan- 
do a casa da vïa, preguntolie si fixo algunha xestiõn 
para derribaia, xa que os anos pasan, e isto sigue o 
mesmo.



0 Sr. Alcalde respõstalle 6 citado Sr. Conce- 
lleiro que RENFE vende a casa previo pago de dez millõns 
de Pesetas, e que se ten intenciõn de expropia-la mesma 
para construcción dunha via de acceso á praia, esperando 
que a Xunta apoie esa vïa de acceso ã citada praia. 

3.- Sr. Alcalde, estou farto de dar avisos 
que na Avda. de Mendiño, ã altura do bar "Solmar“, hai 
un montõn de terra, silvas, mobles, ..., por que non se 
retiran, xa que por esa acera non se pode pasar e 
ademáis fai un mal aspecto. 

Repõstalle o Sr. Alcalde oue debe de concien- 
ciarse ã xente de que non vote o lixo fora dos contene- 
dores existentes nos diversos lugares para a recollida 
do mesmo, e que si se coñece esa infracción debe darse 
parte para poder multar õ infractor. Sinalando finalmen- 
te que polo Concello se mandarã a un empregado para 
limpar esa zona. 

4.- Por que non arreora a baixada da praia de 
Cesantes na zoa de Loureiro, xa que iso impide da-la 
volta õs coches e incluso baixar a praia. 

A proposta da Presidencia e coa autorización 
da mesma, respõstaselle õ Concelleiro que formula a pre- 
gunta, polo Concelleiro Sr. Iglesias Carrera, que se vai 
a arregra-lo camiño indicado para a semana que ben. 

5.- Por oue se sique vertendo no peirao de Cesantes, encima dos bancos marisqueiros unha parte do alcantarillado de Catapeixe. Xa sei que a solución e bombealo para a rede xeral, pero hai que facelo, xa que 
nos non oueremos comer merda. 

Respõstalle o Sr. Alcalde que xa se fixeron fosas sëpticas. 

Nestes intres ausêntase do Salõn de Sesiõns, 
o Concelleiro Sr. Alonso Lemos.-
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Concedida a palabra pola Presidencia, pola 
Concelleira do BNG, Da. CECILIA PEREZ ORGE, formülanse 
as seguintes preguntas, segundo escrito presentado con 
data 16 de Novembro de 1995: 

1.- No acceso 6 Instituto de BUP de Redondela 
existe un almacén de elementos de construcción. Nun so- 
lar contiguo, que parece exterior e alleo a este nego- 
cio, se acumula gran cantidade de material aue se supõn 
pertencente õ citado almacén. Este material ademãis de 
representar un perigo, da a esa zona un aspecto deplora- 
ble. Esta Concelleira quere saber: 

a) Si o citado terreo ê propiedade do mesmo 
almacen ou patrimonio municipal. 

b) Si é propiedade do mesmo almacên ou priva- 
da ¿Põdese advertir õ propietario que a actual disposi- 
ciõn do material na citada zona supõn un perigo para os 
rapaces e rapazas que diariamente transitan por este 
lugar?. 

c) No caso de ser de propiedade pública, quen 
foi o responsable deste Concello aue autorizou ou con- 
sentiu este feito, xa denunciado, no seu momento, polo 
propio Consello Escolar do Instituto de BPU. Neste con- 
sello participaba, por certo, un representante do gober- 
no socialista que prometeu unha pronta solución, faí 
disto dous anos. 

d) ¿Põdeseme dar un prazo razoable de respos- 
ta ou se me vai a contestar que se estudiara, o que xa 
sabemos o que significa?. 

Pola Presidencia respõstaselle que o terreo ê 
de propiedade privada, e aue se pode obrigar o propieta- 
rio a retira-los materiais depositados. 

2.- Unhas das obrigas do goberno municipal e 
manter e velar polo bo estado das instalacións públicas 
que son da súa competencia. No que se refire ãs deporti- 
vas, a situación ê preocupante. A este respecto, esta 
Concelleira pregunta: 

a) ¿Cando se prevé arranxa-los desperfectos 
que presenta o pavillõn de Reboreda, como portas rotas, 
duchas arrancadas, etc..



b) ¿Se me pode facilitar por escrito as 
competencias e obrigas que ten o teórico vixiante deste 
pavillõn?. 

c) ¿En que horario está localizable para que, 
por exemplo, os repartidores de gas non teñan que mar- 
char sin poder instala-las bombonas por que non hai nin- 
quên para abrirllelo depõsito de propano?. 

A proposta do Presidente e coa debida autori- 
zación do mesmo, polo Concelleiro Sr. Blanco Puga, res- 
põstaselle ã citada Concelleira, aue hai un bandalismo 
que provoca destrozos no pavillõn e que se irãn arre- 
grando segundo se poida, e aue en evitaciön do bandalis- 
mo se chegou a un acordo cunha Dersoa para aue abrira e 
pechara o citado pavillõn, asï como estar pendente do 
recinto e de intentar frena-lo bandalismo. 

3.- Con respecto 6 estado de deterioro e a 
deficiente ou inexistente limpeza do Auditorio, esta 
concelleira pregunta: 

a) ¿Existe un servicio estable e regular de 
limpeza e mantemento da citada instalacion?. 

b) ¿Quen dicide cando se limpa e barre?. ¿De- 
pende de quên o utilice para manda-los operarios munici- 
pais e limpalo e adecentalo, como teño comprobado 
persoalmente?. 

c) ¿Se contempla, a longo, medio ou curto 
prazo, o arranxo das gradas que presentan un estado las- 
timoso?. 

Respõstalle a Presidencia que a limpeza do 
Auditorio se dicide polo Alcalde ou Concelleiro res- 
pectivo cando no mesmo se celebra algün acto. E asi mes- 
mo que polo Concello e a medio prazo se contempla arraxo 
de sillas, etc.. 

- Polo Concelleiro do BNG, D. XOSE LUIS GRAN- 
DE GRANDE, faiselle ã Presidencia, o seguinte ROGO: 

Que polo Departamento de Urbanismo, se tome 
en consideracion tanto o que se refire ã liña de edifi-



(Selo da Corporaccón) (Sinatura do Presidente¡ 

Serie A N.° 0358944 

cación, como a distancia que han de gardar õ eixo das 
estradas os edificios, e fai referencia neste senso a 
unha edificación existente na Avda. de Vigo, no 35, que 
garda a liña de edificación, pero non a distancia õ eixo 
da estrada.- 

E, rematados os asuntos a tratar, pola Presi- 
dencia levantouse a sesiõn, sendo as vinteunha horas e 
trinta minutos da data fixada no encabezamento, en proba 
de todo o que, se extende a presente Acta, que se 
inscribiu no Libro dende a volta do folio 142 do Papel 
Timbrado da Comunidade Autõnoma de Galicia Serie A No 
0358930 ata o folio 156, Serie A No 0358944, de todo o 
que, como Secretario, DOU FE.- 

O ALCALDE 0 SECRETARIO 

XAIME REI BARREIRO LUIS TORRADO VAZQUEZ 

SESION EXTRAORDINARIA E URXENTE CELEBRADA POLO PLENO DO 
CDÑCEEED D DIA El 7 ÑDVEÑDRD Í 1995 

S U M A R I O 

ASUNTO UNICO: SOLICITUDE A CONSELLERIA DE EDUCACION E 
ORDENACION UNIVERSITARIA DA INCLUSION NO 
ORZAMENTO DO ANO 1996, DA CONSTRUCCION 
DUN COLEXIO PUBLICO DE EDUCACION BASICA 
EN REDONDELA.


